
MESTO GBELY 
Nám. slobody 1261, 908 45   Gbely 

 

Zápisnica zo zasadnutia komisie pre ekonomiku, legislatívu a verejný poriadok konaneho dňa 

31.5.2021. 

 

Prítomní: 

Ing. Petra Volková, Ing. Ondrej Chocholáček, Mgr. Martin Jahodka, Mgr. Mária Karasová, Mgr. Ondrej 

Kollár, p. Tomáš Papánek, Ing. Marián Trčka, Mgr. Marián Pukančík, Ing. Gabriela Kováčová, Ing. 

Nataša Londarevová, Ing. Jozef Hazlinger, Ing. Mária Poláková, Mgr. Miriam Kudolániová, Ing. Petra 

Krbicová 

 

Program: 

 

1. Záverečný účet mesta za rok 2020 

2. VII. zmena rozpočtu mesta Gbely v roku 2020 - rozpočtové opatrenie primátora mesta 

3. I. zmena rozpočtu mesta Gbely v roku 2021, prijatie preklenovacie investičného úveru 

4. VZN:  

• VZN o výške úhrady za soc. služby DPS n.o. Gbely 

• Dodatok č. 2 k VZN č. 3/2008 o určení výšky mesačného príspevku na čiastočnú 

úhradu nákladov na činnosť ŠKD 

• Dodatok č. 2 k VZN č. 1/2017 o výške príspevku za pobyt dieťaťa v MŠ  

• Prevádzkový poriadok pre pohrebisko v meste Gbely  

• Program hospodárskeho a sociálneho rozvoja  

5. Majetkové prevody 

6. Ostatné (protest prokurátora, veterný park Gbely,...) 

 

1. Záverečný účet mesta Gbely za rok 2020, Ing. Kováčová oboznámila prítomných členov 

s rozpočtovým hospodárením roka 2020, s výsledkom hospodárenia a s návrhom na tvorbu 

rezervného fondu. Pán Mgr. Jahodka navrhol, aby materiál do komsie bol zasielaný skôr ako je 

lehota v Rokovacom poriadku mestských komisií, nakoľko na dnešnú komisiu bolo materiálov 

vyše 250 strán. Ing. Kováčová informovala Ing. Jahodku, že šesť materiálov (VZN-ka, Záv. účet, 

PHSR) boli zverejnené na úradnej tabuli od 21.5.2021.  

Uznesenie: 

Členovia komisie odporúčajú poslancom MsZ predložený Záverečný účet schváliť bez výhrad. 

Hlasovanie:  

Za: Ing. Petra Volková, Ing. Ondrej Chocholáček, Mgr. Mária Karasová, Mgr. Ondrej Kollár,    

p. Ing. Marián Trčka, Ing. Gabriela Kováčová, Mgr. Marián Pukančík, p. Tomáš Papánek 

Zdržal sa: Mgr. Jahodka Martin 

 

2. VII. zmena rozpočtu mesta Gbely v roku 2020 - rozpočtové opatrenie primátora mesta 

členovia komisie zobrali na vedomie. 

 

3. I. zmena rozpočtu mesta Gbely v roku 2021, prijatie preklenovacieho investičného úveru -      

Ing. Kováčová oboznámila prítomných členov s návrhom I. zmeny rozpočtu. Ku kapitálovej  

položke – vybudovanie vodovodu a kanalizácie na IBV Kúcanka vystúpil pán Papánek 

s návrhom, aby poslanci obdržali aj iné návrhy spôsobu budovania a financovania inžinierskych 



sietí na IBV Kúcanka, a navrhol aby jeho bratranec, p. Vanek, ako zástupca spoločnosti Barter 

mohol predstaviť aj iný spôsob financovania, ktorý by bol možno výhodnejší a mesto by 

nemuselo brať úver. Na otázku ako si predstavuje spôsob financovania, budovania a následne 

predaja stavebných pozemkov pán Papánek nevedel odpovedať.  

Ing. Kováčová uviedla, že úver, ktorý mesto plánuje po schválení v MsZ prijať je za veľmi 

výhodných podmienok (úroková sadzba na úrovni max 0,2% p.a.) a bez sankčných poplatkov 

v prípade nedočerpania úveru a s krátkou dobou splatnosti. Pán primátor uviedol, že odkladaním 

realizácie inžinierskych sietí sa všetko predraží nielen pre mesto, ale aj pre mladé rodiny 

(samotná výstavba domov). Po dlhšej diskusii členov komisie, niektorí členovia odporučili aby 

firma Barter predložila návrh financovania budovania inžinierskych sietí IBV Kúcanka s tým, že 

tento návrh musí byť vopred doručený na MsÚ, aby mohol byť v lehote zaslaný poslancom MsZ. 

Členovia komisie krátko diskutovali k ostatným položkám I. zmeny rozpočtu – verejné 

osvetlenie v mestskej časti Adamov, box na ul Učňovská...  

Uznesenie: 

Členovia komisie odporúčajú poslancom MsZ predložený návrh schváliť ako i prijať návratný 

preklenovací investičný úver na kapitálové výdavky mesta.  

Hlasovanie:  

Za: Ing. Petra Volková, , Mgr. Mária Karasová, Mgr. Ondrej Kollár, p. Ing. Marián Trčka,     

Ing. Gabriela Kováčová, Mgr. Marián Pukančík,  

Zdržal sa: Mgr. Jahodka Martin, Ing. Ondrej Chocholáček, p. Tomáš Papánek 

Po bode I. zmene rozpočtu odišiel pán Mgr. Pukančík 

 

4.1. VZN o výške úhrady za soc. služby DPS n.o. Gbely a Výročná správa n.o. DPS Gbely – 

Ing. Krbicová oboznámila prítomných členov s návrhom úpravy výšky úhrad za poskytované 

sociálne služby DPS n.o. Gbely. Pán Ing. Chocholáček sa spýtal prítomných členov či niekto 

nemá iný návrh úpravy výšky úhrad, napr. obyvateľom, ktorí bývajú na „jednotkách“ zvýšiť viac 

ako tým čo bývajú na „trojkách“. Po krátkej diskusii členovia komisie odporučili, aby výšky 

jednotlivých úhrad zostali na tej úrovni, ako je navrhuté v predloženom VZN. Taktiež zobrali na 

vedomie Výročnú správu n.o. DPS Gbely. 

Hlasovanie:  

Za: Ing. Petra Volková, , Mgr. Mária Karasová, Mgr. Ondrej Kollár, p. Ing. Marián Trčka, Ing. 

Gabriela Kováčová, Mgr. Jahodka Martin, Ing. Ondrej Chocholáček, p. Tomáš Papánek 

 

 Bod Ostatné – protest prokurátora - nakoľko bola pozvaná za komisiu pani Mgr. Kudolániová 

k bodu – ostatné – protest prokurátora, bol tento bod prerokovaný v rámci bodu VZN. Pani 

Kudolániová oboznámila prítomných s protestom prokurátora a s úpravou VZN. Na mesto Gbely 

bol dňa 13.5.2021 doručený protest prokurátora OP Skalica proti ustanoveniu § 4 ods. 2 VZN 

mesta Gbely č. 4.1./2019 o spôsobe nakladania s komunálnymi odpadmi na území mesta Gbely 

v znení Dodatku č. 1 prijatým mestským zastupiteľstvom mesta Gbely dňa 7.12.2020.  

 Prokurátor navrhuje predmetné ustanovenie § 4 odsek 2 zrušiť a nahradiť ho novým ustanovením.  

 Protest prokurátora bol prerokovaný v komisii pre životné prostredie, poľovníctvo a rybárstvo, 

vodné a lesné hospodárstvo a v komisii pre ekonomiku, legislatívu a verejný poriadok, členovia 

ktorých odporúčajú poslancom prijať nasledovný návrh na uznesenie:  

 Mestské zastupiteľstvo protestu prokurátora vyhovuje a napadnuté ustanovenie § 4 ods. 2 VZN 

mesta Gbely č. 4.1./2019 o spôsobe nakladania s komunálnymi odpadmi na území mesta Gbely 

v znení Dodatku č. 1 nahrádza novým:  

 

 § 4 ods. 2 znie: „Zber komunálneho odpadu v mestskej časti Adamov (rekreačné chaty) je 

vykonávaný v mesiacoch máj, jún, júl, august a september, jedenkrát týždenne, nádoby sú 

umiestnené na vyhradených miestach. V ostatných mesiacoch je zber komunálneho odpadu 



v mestskej časti Adamov (rekreačné chaty) vykonávaný jedenkrát za štrnásť dní, nádoby sú 

umiestnené na vyhradenom mieste - parkovisko. Biologicky rozložiteľný odpad (napr. lístie, 

tráva) je pôvodca povinný zhodnotiť na vlastné náklady (napr. kompostovaním) na vlastnom 

pozemku. Je zakázané tento odpad ukladať do nádob na komunálny odpad.“  

 Pán Papánek navrhol úpravu tak, aby komunálny odpad počas ostatného obdobia (október až 

apríl) „chatári“ v mestskej časti Adamov ukladali v zbernom dvore Gbely.  

S týmto pozmeňujúcim návrhom členovia komisie súhlasili a odporučili poslancom MsZ 

v takomto znení pozmeniť predmetné ustanovenie VZN mesta č .4.1./2019 o spôsobe nakladania 

s komunálnymi odpadmi na území mesta Gbely. 

Hlasovanie:  

Za: Ing. Petra Volková, , Mgr. Mária Karasová, Mgr. Ondrej Kollár, p. Ing. Marián Trčka, Ing. 

Gabriela Kováčová, Mgr. Jahodka Martin, Ing. Ondrej Chocholáček, p. Tomáš Papánek 

 

4.2.Dodatok č. 2 k VZN č. 3/2008 o určení výšky mesačného príspevku na čiastočnú úhradu 

nákladov na činnosť ŠKD 

4.3.Dodatok č. 2 k VZN č. 1/2017 o výške príspevku za pobyt dieťaťa v MŠ  

K dodatkom o zvýšení príspevku v ŠKD a MŠ diskutovali členovia na tému prehodnocovania 

a prípadného zvyšovania príspevku častejšie, napr. každoročne, alebo v párnom, resp. nepárnom 

roku, aby rodičia očakávali zvyšovanie, resp. úpravu príspevku. Členovia toto navrhujú 

z dôvodu, že príspevok v ŠKD bol naposledy upravený v roku 2009 a v MŠ v roku 2017. Po 

krátkej diskusi členovia komisie odporučili poslancom zvýšenie príspevkov schváliť. 

Hlasovanie:  

Za: Ing. Petra Volková, , Mgr. Mária Karasová, Mgr. Ondrej Kollár, p. Ing. Marián Trčka, Ing. 

Gabriela Kováčová, Mgr. Jahodka Martin, Ing. Ondrej Chocholáček, p. Tomáš Papánek 

 

4.4. Prevádzkový poriadok pre pohrebisko v meste Gbely – Ing. Kováčová oboznámila 

prítomných s návrhom dodatku č. 2 k Prevádzkovému poriadku pre pohrebisko v meste Gbely. 

Predmetom dodatku je zmena prevádzkovateľa, kedy pán Valachovič zmenil právnu formu 

z fyzickej osoby podnikateľa na právnicku osobu, upravilo sa znenie poriadku v súlade s novelou 

zákona, sankcie sa z poriadku vypúšťajú a upravuje sa sadzba za stavebne pripravený hrob 

z pôvodných 150 EUR na 250 EUR, nakoľko sú to skutočné náklady mesta na vybudovanie 

nových hrobových miest. 

Členovia komisie súhlasili s dodatkom č. 2 a odporúčajú poslancom predložený dodatok č. 2 

k Prevádzkovému poriadku pre pohrebisko vydať. 

Hlasovanie: 

Za: Ing. Petra Volková, , Mgr. Mária Karasová, Mgr. Ondrej Kollár, p. Ing. Marián Trčka, Ing. 

Gabriela Kováčová, Mgr. Jahodka Martin, Ing. Ondrej Chocholáček, p. Tomáš Papánek 

Odišiel pán Ing. Marián Trčka 

 

 4.5. PHSR – Ing. Londarevová oboznámila prítomných s návrhom nového Programu 

hospodárskeho a sociálneho rozvoja, ktorý zachytáva vízie a ciele mesta v období rokov 2021 – 

2027. Členovia komisie odporúčajú poslancom MsZ predložený PHSR schváliť. 

Hlasovanie:  

Za: Ing. Petra Volková, , Mgr. Mária Karasová, , Ing. Gabriela Kováčová, Mgr. Jahodka Martin, 

Ing. Ondrej Chocholáček, p. Tomáš Papánek 

Zdržal sa: Mgr. Ondrej Kollár 

 

5. Majetkové prevody – nakoľko materiál k majetkovým prevodom je obsiahly, tvorí prílohu 

k tejto zápisnici.  



Členovia komisie súhlasia s návrhom majetkových prevodov a odporúčajú ich poslancom MsZ 

schváliť.  

6. Ostatné – veterný park – pán primátor oboznámil prítomných s návrhom vybudovania 

veterného parku v k.ú. Gbely, ktorý predložila firma Energiepark s.r.o. Ide o vybudovanie 3 ks 

veterných elektrární v lokalite Cunín, cca 3,5 km od mesta.  

Členovia komisie zobrali na vedomie túto informáciu a odporučili vypočuť si na MsZ  zámer od 

zástupcu firmy Energiepark. 

 

 

 

V Gbeloch, dňa 1.6.2021 

 

 

 

Zapísala Ing. Gabriela Kováčová 

 

 

 

                                                                                                                  


